
Protokół Nr 1/2022 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 

z dnia 16 marca 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 08°° a zakończono o godz. 1030 

Obecność komisji — lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot Nr 1/ 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 

2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 

3. Pracownicy Urzędu Gminy: - Agata Malicka, Aneta Zub 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Kontrola w zakresie realizacji zobowiązań podatkowych za wodę i odprowadzanie ścieków 

oraz opłat za odpady komunalne za 2021 r., 

4. Sprawy różne, 

5. Sporządzenie protokołu z posiedzenia, 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Posiedzenie otworzył Mirosław Lewusz, powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 
Komisji i stwierdził następnie, że na stan 3 członków komisji, obecnych jest 3, co jest 
niezdędnym ąworum do prawomocności obrad. 
/Zał nr 1 . Lista obecności/ 

Ad.2. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Komisja w głosowaniu 
jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 3 wstrzymało się 0 przeciw 0) 

Ad.3. 
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Temat kontroli: 
Kontrola w zakresie realizacji zobowiązań podatkowych za wodę i odprowadzanie ścieków 
oraz opłat za odpady komunalne za 2021r. 

Przebieg kontroli; 

Informacji udzielali; Agata Malicka, Aneta Zub, które przedstawiły „Realizacja poboru podatków 
od środków transportowych w 2021 roku". (Zał. nr 2) 
„Kanalizacja 2021 rok" (Zał. nr 3) 
„Normowanie poboru i zużycia wody 2021 rok"(Zał. Nr 4) 
„Sprawozdanie opisowe opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 2021 rok" 
(Zał. Nr 5) 
„Sprawozdanie należności podatkowe od osób fizycznych" (Zał. Nr 6) 
„Realizacja poboru podatków od osób prawnych 2021 rok" (Zał. Nr 7) 
Przewodniczący odczytał pisma od Starosty Powiaty Zamojskiego w sprawie budowy kładki w 
miejscowości Jacnia. Komisja zauważa potrzebę budowy kładki ale na chwile obecną budżet gminy 
nie dysponuje wolnymi środkami. 
Pismo mieszkanki Adamowa w sprawie funduszu sołeckiego Pan Wójt wyjaśnił że odpowiedź na 
pismo została już odesłana. 
Pan Wójt poruszył sprawę naliczania opłat za obiór śmieci od osób przyjmujących uchodźców z 
Ukrainy. Komisja jest za tym aby osoby która robią to odpłatnie złożyły stosowne deklaracje i 
odprowadzały opłaty za odebrane śmieci. 
Zostały zaproponowane dwie lokalizacje budowy nowego budynku Gminy. Komisja jednogłośnie 
wskazała teren przy Leśniczówce w Adamowie. 
Została poruszona sprawa finansowania szkół .Komisja, Pani Skarbnik oraz Pan Wójt stwierdzają 
że Dyrektorzy szkół powinni podjąć decyzje o redukcji etatów..Pani Skarbnik zwróciła uwagę na 
problem odpraw dla nauczycieli ponieważ zakładane były odprawy 3 miesięczne a 
prawdopodobnie będziemy musieli wypłacić 9 miesięczne. Odprawy te są wynikiem decyzji 
dyrekcji szkół. 
Targowisko na terenie gminy zdaniem Komisji powinno być zlokalizowane w miejscowości Jacnia. 
Sprawa przekształcenia działek w gminie pozostaje nadal otwarta. Rada musi zabezpieczyć środki 
na zmiany planu ponieważ tego problemu nie można odkładać w nieskończoność a problem z roku 
na rok będzie się nawarstwiał. 
Pani skarbnik poinformowała że Gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 1 miliona zł na 
Klub Seniora. 
Pani Prezes ze Spółdzielni Adamowianka poinformowała o trudnej sytuacji Spółdzielni 
spowodowanej pandemią prosząc o wsparcie w tak trudnej sytuacji. .Proszą o pomoc w 
zagospodarowaniu terenu przy kontenerach w Jacni aby teren był jak najlepiej przygotowany na 
sezon turystyczny , co mogło by przełożyć się na poprawienie wyniku finansowego. Zwraca się z 
prośbą o wsparcie młodego przedsiębiorstwa w tak trudnym czasie. 
Urząd Gminy złożył 3 wnioski na Nowy Ład : 
1 Świetlice w miejscowości Bondyż Potoczek Suchowola A 
2 Szkoła Podstawowa w Suchowoli 
3 Droga w miejscowości Adamów Kolonia Szewnia Górna Czarno woda 
Komisja proponuje wprowadzenie ryczałtu za prace członków Rady Gminy. Posiedzenia komisji 
były by poprzedzone posiedzeniami wspólne komisji stałych co przedłożyłoby się na koszty 
obsługi Sesji 
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Ad.6. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.7. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Mirosław Lewusz zamkną 
posiedzenie Komisji. 

Podpisy Komisji: 

1. Mirosław Lewusz - Przewodniczący 

2. Krzysztof Grela - członek 

3. Sołtys -członek 
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